
Referat FAU møte 03.06.2025 

Referent: 2Gul 

Til stede var det representanter fra:  

2Blå, 1Grønn, 3A, 1Blå, 4A, 3B, 2Gul, 6B, 2Grønn, 3A vara, 6A, 5C, 7B, 1Gul, 7A, 6A og 3C, samt rektor. 

1. Rektors halvtime: 

Alle kontaktlærere for neste år er på plass. 

 

Rektor og skolen støtter foreldreinitiativet «Smarttelefonfri barndom”. Reglen på Tonsenhagen 

skole er at telefonen skal være hjemme, alt. avslått i sekken. Skolen opplever at det i periode 

oppstår konflikter, hets og utestengning i forbindelse med sosiale medier og chattegrupper. 

 

Rektor ba om tilbakemelding og innspill til «Rektors halvtime». Det kom kommentar om at det er 

fint med info om ting man egentlig ikke vet at kan være fint å vite, som f.eks. ulike undersøkelser 

som har vært presentert.  

 

Det samles ikke lenger inn penger til leirskolebesøk i 7. trinn. Dersom FAU ønsker å bistå skolen 

med midler fra f.eks. 17. mai, trenger skolen bøker til nye bøker på biblioteket og lydanlegg. Det 

er også et ønske om en ny sandkasse, evt. utbedre den gamle sandkassa. 

 

I skoleåret 2024/2025 har skolens prioritering vært lesing og skriving. Dette vil fortsatt vært høyt 

prioritert. 

For skoleåret 2025/2026 skal Plangruppa jobbe med kvaliteten på den digitale undervisningen. 

Gjennom «Stødig prosjektet» vil man se på hvordan man kan øve på de grunnleggende 

ferdighetene.  

Videre skal skolen jobbe med språkutvikling sammen med Oslo MET og Utdanningsetaten. Dette 

er i utgangspunktet et treårig samarbeid, men det er foreløpig kun bevilget midler til ett år. 

 

Lærerne har ikke kapasitet til å drifte skolehagen.  

 

Innspill på navngitte personer blir ikke kommentert i FAU. 

 

2. 17. mai 

Følgende tilbakemeldinger ble gitt: 

• Arrangementet sett fra Sosialgruppa gitt greit, - noe bedre enn i fjor. 

• Det var mange som kom for tett innpå de som delte ut premier, noe som for enkelte   

opplevdes ubehagelig. Her bør det neste år benyttes et større bord. 

• Premiene bør leveres på en annen måte neste år. Gjerne til en eller flere navngitte 

personer. 

• Det var vanskelig å få nok foresatte fra enkelte grupper i 2. trinn til å hjelpe til med 

lekene. 

• Barna setter stor pris på alle små premier. 

• Gavekort fra «En til pizza» nektet restauranten å ta i mot. 

• Skolen har behov for en ny høyttaler med mikrofon. 

• Scenen bør være tydeligere markert. Hvis mulig, vente med salget til etter talene. 

 



3. «Smartelefonfri barndom» 

Det ble fattet et vedtak om at Tonsenhagen skole skal være en smartelefonfri barneskole innen 

høsten 2030. Dette betyr at FAU ønsker og vil jobbe for at foresatte skal forsøke å forplikte seg til 

å utsette anskaffelse av smarttelefon til elevene mens de går på skolen.  

Vedtaket ble enstemmig vedtatt ved håndsopprekning. 

Vedtaket følges opp i neste møte etter sommerferien. Mer info finnes her: 

https://www.smarttelefonfri-barndom.no 

 

4. Gjennomgang av arbeidsgruppene: 

Det kom innspill om at enkelte grupper vil være hensiktsmessig å ha hele året, som f.eks. 

Trafikkgruppa. Andre grupper vil være mer aktuelle deler av året. 

Det bør kunne settes ned nye arbeidsgrupper ved behov. 

Forslag om å slå sammen AKS,- Skolemiljø,- og Gjenbruksgruppa til en gruppe ble spilt inn. 

Utemiljøguppa bør prioriteres og ha flere medlemmer. 

 

Det kom inn forslag om å invitere til dugnad. 

5. Skolehage 

Ifm. skolehagen er denne kun pt. foreldredrevet. Her bør man kunne delegere relevante 

oppgaver. En klasse ønsker å ta skolehagen i bruk. Et eget opplegg er tilgjengelig og frø kan 

anskaffes kostnadsfritt. 

https://www.smarttelefonfri-barndom.no/

